

I just want to express my thanks to the people of Japan for hosting the Olympics in very difficult circumstances. This generosity has provided light in an otherwise very dark year and allowed us to find joy in the heroic and selfless performance of our athletes.

I hope I can visit Japan when this pandemic is under control to experience your country and provide some return for the investment you have made in the games.

Many thanks,

K

Sun 2021/08/08 20:10 [by email]

困難な状況の中で、オリンピックを開催して下さった日本人々に、感謝いたします。日本人々の寛容な心が、暗闇に光を灯してくれました。そのおかげで、オーストラリアの選手たちの素晴らしい競技・演技を観ることができました。

新型コロナウイルスが落ち着けば、日本を訪れ、体験し、オリンピック開催に尽力して下さった皆様の気持ちに応えたいと思います。

感謝をこめて

K

2021年8月8日(日) 20:10 [メールで受信]